
  GRUNDEJERFORENINGEN BAKKEHAVEN 
Jægerspris, den 30. april 2018. 

 
 
 

Referat fra Ordinær generalforsamling 
 

Mandag den 30. april 2018 kl. 19.30 i Cafe Kignæs, Kignæshallen 
 
 
 
 
 
 
 

Dagsorden: 
 

1. Valg af dirigent. 
8 parceller var repræsenteret 
Peter Frederiksen valgt som dirigent og han konstaterede at generalforsamlingen er 
indkaldt rettidigt. 
 
 

2. Formandens beretning 
 
Igen i august måned blev der spillet petanque på vores gode bane på fællesarealet, der var 
god tilslutning og Peter havde igen lavet nogle gode hold, vejret var fint og humøret i top, 
der var et par hyggelige timer sammen nogle af Bakkehavens beboere. Søndag d. 17. JUNI 
kl. 14. vil der igen være petanque  på fællesarealet. 
Traileren er stadig efterspurgt, den er ret meget ude at køre, dejligt. 
Vores høm-høm spande bliver brugt, man ser ikke så mange hunde-høm-hømmer som før, 
meeen der ligger dog nogle endnu, utroligt. 
Vi har mange huller i vores veje, jeg har fået en enkelt henvendelse omkring dette. Det ser 
nu ud til at vi står for tur; Blommehaven og Solbærvænget har fået fyldt et par huller ud. Jeg 
vil opfordre medlemmerne til også at tage kontakt til teknisk forvaltning, jo flere der 
kontakter dem, jo bedre. 
Så har jeg ikke mere. 
 
Beretningen blev godkendt uden bemærkninger. 
 
 

3. Kassererens fremlæggelse af det reviderede regnskab for 2017 for godkendelse. 
Tina gennemgik regnskabet for 2017, der sluttede med et overskud på 6.859 kr. 
 
Regnskabet blev enstemmigt godkendt uden bemærkninger. 
 
 

4. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter. På valg var:  
Bestyrelsesmedlem Tina Frederiksen, Solbærvænget 7 
Bestyrelsesmedlem Kim Andersen, Solbærvænget 15 
Bestyrelsesmedlem Karsten Jensen, Solbærvænget 13 
Suppleant, Inge Ekman, Hindbærvænget 4 
 
Alle blev genvalgt uden afstemning. 
 



5. Valg af revisor og revisorsuppleant. 
Revisor: Rene Schmidt, Urtehaven 21 
Revisor suppleant: Karsten Schultz, Solbærvænget 17 
 
Begge blev genvalgt uden afstemning 
 

 
6. Indkomne forslag. 

Der var ingen indkomne forslag. 
 
 

7. Kassererens fremlæggelse af budget for det kommende år og fastlæggelse af kontingent. 
Tina fremlagde budget for 2018, der budgetterer med 30.000 kr. i indtægter og udgifter der 
er næsten lige så store; 29.900 kr. De største poster i budgettet er ca. 6.000 kr. til tømning 
af høm-høm spande og 13.500 til vedligeholdelse af fællesområder. 
 
 

8. Eventuelt 
Vejenes tilstand; Medlemmer kan evt. selv kontakte kommunen via hjemmesiden ’Rapport 
fra stedet’ om huller i vejene; https://rapportfrastedet.dk/#/intro 
Her kan man indberette hvad der er galt og hvor. 
 
 

 
 
 

For referatet: 
Karsten Toft Jensen 

30. april 2018 

https://rapportfrastedet.dk/#/intro

